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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена разработке предложений по совершенствованию государственного и муниципального управления в формировании инфраструктуры спорта высших достижений (СВД) в Санкт-Петербурге, отвечающей высоким мировым стандартам и образцам передовых спортивных держав. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Анализ теоретических и правовых основ спорта высших достижений. 2. Разработка методики оценки инфраструктуры спорта высших достижений. 3. Анализ особенностей развития спорта высших достижений в Санкт-Петербурге; 4. Выявление проблем сферы спорта высших достижений с помощью анкетирования; 5. Разработка предложений по совершенствованию государственного и муниципального управления развитием инфраструктуры спорта высших достижений в Санкт-Петербурге. В рамках работы понятие «инфраструктуры спорта высших достижений» трактуется не только со стороны материальных объектов, но с включением профильных социальных, научных, образовательных, представительских и иных организаций, организационно-информационных элементов и проч.  В работе в расширение существующих предложены дополнительные показатели оценки элементов инфраструктуры СВД, разработана и апробирована комплексная методика оценки инфраструктуры спорта высших достижений. Разработана анкета для получения оценки состояния, качества, уровня и доступности инфраструктуры СВД непосредственными ее пользователями: спортсменами, тренерами и спортивными менеджерами; определении по результатам опроса основополагающих проблем данной сферы.
        

        
          This work is devoted to the development of proposals for improving state and municipal management in the formation of the infrastructure of high-performance sports in St. Petersburg, which meets the high international standards and models of advanced sports powers. The research set the following goals: 1. Analysis of the theoretical and legal foundations of high-performance sports. 2. Development of a methodology for assessing the infrastructure of high-performance sports. 3. Analysis of the features of the development of high-performance sports in St. Petersburg; 4. Identification of problems in the field of high-performance sports by means of a questionnaire; 5. Development of proposals for improving the state and municipal management of the development of high-performance sports infrastructure in St. Petersburg. Within the framework of the work, the concept of “infrastructure of high-performance sports” is interpreted not only from the side of material objects, but also with the inclusion of specialized social, scientific, educational, representative and other organizations, organizational and information elements, and so on. The study also offers additional indicators for assessing the elements of the infrastructure of high-performance sports, developed and tested a comprehensive methodology for evaluating the infrastructure of high-performance sports. A questionnaire has been developed to assess the state, quality, level and accessibility of the infrastructure of high-performance sports by its direct users: athletes, coaches and sports managers; to determine the fundamental problems of this field based on the results of the survey.
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